
Obec Malé Svatoňovice 

 

Z á p i s 

 z 1. zasedání Zastupitelstva obce Malé Svatoňovice konaného 13.03.2023 

v Malých Svatoňovicích 
 

Přítomni: Vladimír Provazník, Michaela Pelcová, Stanislav Beneš, Kamil David, Jan Jiránek, 

Mgr. Kateřina Vítová, Ivana Vosyková, Mgr. Pavel Nosek, Jakub Martínek, Bc. Marcela 
Geregová, Mgr. Dagmar Kostelecká, Mgr. David Orsák, Mgr. Ivana Václavková – 13 členů ZO 
 

Omluveni: Ing. Marek Švrčina, Ing. Jakub Kostelecký 
 

Program: 

1. Zahájení, návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola usnesení  

3. Zpráva o práci rady obce  

4. Plán financování obnovy VaK 

5. Majetkové záležitosti 
a) žádost o udělení souhlasu  – p.p.č. 589/1 v k.ú. Odolov 

b) smlouva č. 298/2023 na připojení k vybudovaným IS -  

6. Různé 

a) hospodaření obce k 28.02.2023 

b) souhrnná inventarizační zpráva k 31.12.2022 

c) zařazení nemovitého majetku PO ZŠ MS 

d) statut fondu financování a obnovy VaK – 2. dodatek 

e) smlouva č. 1210400269 o poskytnutí podpory ze SFŽP 

f) souhlas o přijetí dotace ze SFŽP 

g) SOD – výběr zhotovitele ZŠ 1. stupeň 

h) konkurz na ředitelku/ředitele MŠ - informace 

i) změna č. 3 územního plánu - informace 

j) ubytovna č.p. 188 – aktuální informace 

k) dražba Strážkovice – informace k průběhu 

l) SOJH – informace ke změnám 

m) cenová nabídka – stoly na malý sál KD 

n) informace z obce 

7. Rozpočtové opatření č. 2/2023 

8. Diskuse a závěr 

 

1. Zahájení, návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

Jednání zahájil starosta obce v 18.00 hodin. Přítomno je 13 členů ZO. Starosta přivítal 
přítomné a předložil návrh programu jednání. K navrženému programu nejsou připomínky. 
Hlasováno o programu: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0.   Program zasedání byl schválen. 
Návrh členů návrhové komise ve složení: V. Provazník a M. Pelcová. 

Návrh 2 členů zastupitelstva obce jako ověřovatelů zápisu z dnešního jednání:  
Mgr. Kateřina Vítová a Mgr. David Orsák.  

Hlasováno o návrhu: pro: 12, proti: 0, zdržel se: 1 - schváleno. 
 

2. Kontrola usnesení 
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Starosta obce předložil usnesení z 5. zasedání ZO konaného  12.12.2022 a seznámil přítomné 
s jeho plněním. Usnesení bylo splněno. 
K tomuto bodu nejsou dotazy ani připomínky.  
 

3. Zpráva o práci rady obce 

předkládá starosta obce 

Od posl. zasedání ZO konaného dne 12.12.2022 se sešla rada obce na dvou zasedáních – 

(23.01. a 20.02.2023 ). Starosta předložil usnesení ze zasedání rady obce č. 1/2023 a 2/2023. 

Zprávu o práci RO obdrželi členové ZO předem v materiálech.  
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí zprávu o práci rady obce. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 1/1-23 bylo schváleno. 
 

4. Plán financování obnovy VaK 

předkládá Ing. K. Turek 

Plán financování obnovy VaK na období 2023 – 2032 obdrželi členové ZO v materiálech. 
Tento plán zpracovával VaK ve spolupráci s panem Šlechtou, který provádí poradenství v této 
oblasti. Vychází z aktuálního stavu majetku, většina majetku byla rekonstruována. Příspěvek 

podle předchozího plánu, který byl z roku 2015 do roku 2023, byl každoročně do tohoto 
fondu ve výši 1.000.000 Kč – z toho 700.000 Kč na vodovody a 300.000 Kč na kanalizaci. 

Jediná změna je, že VaK přispíval do fondu na obnovu na základě schváleného statutu 

z odpisů majetku, ale protože v současné době VaK dostává příspěvek na odpisy a současně 
odpisy odvádí obci, bude nyní přispívat do fondu 1 mil. Kč ze zisku. 

K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje plán financování obnovy vodovodů a kanalizací obce Malé 
Svatoňovice na období 2023 – 2032. 

Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 2/1-23 bylo schváleno. 
 

5. Majetkové záležitosti 
předkládá starosta obce 

a) žádost o udělení souhlasu  

Obec obdržela žádost  o udělení souhlasu na prodej ½ 
spoluvlastnického podílu p.p.č. 589/1 v k.ú. Odolov a žádost druhého vlastníka o udělení 
souhlasu o koupi této poloviny pozemku. Dále bude pouze jeden vlastník p.p.č. 589/1 v k.ú. 
Odolov. Na tomto pozemku má obec věcné břemeno, a proto musí vlastníci žádat o náš 
souhlas. V návrhu kupní smlouvy je cena stejná, za jakou se pozemek prodával a naše věcné 
břemeno zde zůstává. Pro obec se nic nemění. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
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Návrh na usnesení: ZO schvaluje žádost  na prodej 1/2 
spoluvlastnického podílu p.p.č. 589/1 v k.ú. Odolov a žádost   
na odkup tohoto spoluvlastnického podílu za podmínky, že i nadále bude uplatněno  
předkupní právo, výhrada zpětné koupě a zákaz zcizení a zatížení zřízené ve prospěch  
obce Malé Svatoňovice, IČ: 00278114, se sídlem Nádražní 105, 542 34 Malé Svatoňovice. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 3/1-23 bylo schváleno. 
 

b) smlouva č. 298/2023 na připojení k vybudovaným IS -  

Návrh smlouvy č. 298/2023 obdrželi členové ZO v materiálech. 
 koupili sousední pozemek a požádali o možnost připojení 

k vybudovaným inženýrským sítím. Na základě smlouvy č. 298/2023  
přispějí obci na vybudované IS částkou 250.000 Kč. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje smlouvu č. 298/2023 mezi obcí a  na 
připojení p.p.č. 166/17 v k.ú. Malé Svatoňovice k vybudovaným inženýrským sítím v lokalitě  
Klůček za úplatu ve výši 250.000 Kč. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 4/1-23 bylo schváleno. 
 

6. Různé 

a) hospodaření obce k 28.02.2023 

předkládá R. Špeldová 

Hospodaření obce k 28.02.2023 bylo členům zastupitelstva zasláno včetně tabulky ke 
kapitálovým výdajům. 
Příjmy v únoru vychází na 19,3 % plnění ohledně příjmové části rozpočtu,  
výdaje jsou ve výši 12%.  
Kapitálové výdaje k 28.02.2023 naplněny mírně, příjmy se vyvíjí zatím pozitivně. 
B. M. Geregová – jak pokračují práce na amfiteátru? Mělo být hotovo už v loňském roce. 
starosta – ano, mělo to být hotové, ale počasí pak nedovolilo dokončit některé práce a nyní, 
až se zlepší počasí, se dodělá zbytek. Z větší části je oprava dokončena. Akce ještě není 
doúčtovaná. 
K tomuto bodu nejsou další dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí hospodaření obce k 28.02.2023. 

Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 5/1-23 bylo schváleno. 
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b) souhrnná inventarizační zpráva k 31.12.2022 

předkládá R. Špeldová 

Inventarizace k 31.12.2022 proběhla na základě příkazu starosty č. 1/2022. Proběhla  

v souladu s příkazem a byly splněny veškeré termíny odevzdání inventur. 
Na základě inventarizace došlo k vyřazení některého drobného majetku.  
 

Mgr. D. Orsák – shrnul průběh inventur a poukázal na zlepšení průběhu inventur v příštím 
roce. Není využívána funkcionalita fotografie v aplikaci, místní seznamy nejsou na všech 
místech zpracovány a ztěžuje to identifikaci předmětů. Mohlo by se využít pracovní síly z ÚP 
pro oblast administrativy. 

Mělo by se také myslet na zlepšení depozitáře v Muzeu bratří Čapků. 
K tomuto bodu nejsou další připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO projednalo souhrnnou inventarizační zprávu o průběhu a výsledku 
inventarizace k 31.12.2022 a schválilo výsledek inventarizace a způsob vypořádání  
zúčtovatelných rozdílů k 31.12.2022. 

Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 6/1-23 bylo schváleno. 
 

c) zařazení nemovitého majetku PO ZŠ MS 

předkládá Ing. K. Turek 

Nemovitý majetek by měl být v evidenci příspěvkové organizace i v evidenci obce (u PO 

v účetnictví, u obce v podrozvahové evidenci) a měl by k roční uzávěrce souhlasit. 
Ke konci roku došlo při porovnání stavu majetku v účetnictví obce v podrozvahové evidenci  
a stavu podle výkazů PO k rozdílu o částku 431.409 Kč, což je venkovní učebna, která je 
zahrnuta v majetku PO. Je nutné tento stav narovnat a zařadit majetek do podrozvahové 
evidence obce.  

K tomuto bodu nejsou připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje zařazení dlouhodobého hmotného majetku – Venkovní 
učebna o vstupní ceně 431.409 Kč do majetku příspěvkové organizace ZŠ Malé Svatoňovice.  
Dále schvaluje zařazení tohoto majetku do podrozvahové evidence obce k 31.03.2023. 

Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 7/1-23 bylo schváleno. 
 

d) statut fondu financování a obnovy VaK – 2. dodatek 

předkládá Ing. K. Turek 

Tvorba fondu je změněná, nyní tvoří PO VaK fond ze zisku – obec stanovuje PO odvod ze 

zisku ve výši 1.000.000 Kč, z toho 700.000 Kč na vodovody a 300.000 Kč na kanalizace. 
Druhý důvod vytvoření 2. dodatku – je zde doplněno, že volné finanční prostředky, které jsou 
na fondu můžou být i na běžném účtu, ale musí být analyticky vyčleněny, abychom věděli, 
kolik na fondu financování obnovy VaK máme. Je to proto, abychom mohli volné finanční 
prostředky, které nejsou úročeny, nebo jen minimálně,  úročit aktuálními sazbami spořících 
účtů, které má Česká spořitelna. 
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starosta – co se týká prostředků, které má obec na spořícím účtu, bylo jednáno s Českou 
spořitelnou o možném zvýšení  úrokové sazby – byla předložena nabídka na vkladový účet, 
kde je výpovědní lhůta jeden měsíc a zde jsme dostali 5,9 %, takže nyní máme volné 
prostředky na vkladovém účtu. 

K tomuto bodu nejsou připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje 2. dodatek statutu fondu financování a obnovy vodovodů  
a kanalizací obce Malé Svatoňovice s účinností 15.03.2023. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 8/1-23 bylo schváleno. 
 

e) smlouva č. 1210400269 o poskytnutí podpory za SFŽP 

předkládá starosta obce 

Tato smlouva se týká ovocného sadu ve Strážkovicích. Měli jsme již na jednání rozhodnutí  
o přidělení dotace a toto je smlouva, kdy je možné po podpisu získat finanční prostředky. 
Celkem se jedná o částku 189.474.76 Kč. 
K tomuto bodu nejsou připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje smlouvu č. 1210400269 o poskytnutí podpory ze Státního 
fondu životního prostředí ČR na realizaci akce „Ovocný sad Strážkovice“, na kterou bude  
poskytnuta dotace ve výši 189.474,76 Kč. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 9/1-23 bylo schváleno. 
 

f) souhlas o přijetí dotace ze SFŽP 

předkládá starosta obce 

Abychom urychlili proces podpisu druhé smlouvy o poskytnutí dotace – sml. č. 1210400270 
na realizaci Akce „Výsadba habrů v obci Malé Svatoňovice„ může obec pověřit starostu obce 
popisem této smlouvy již na dnešním zasedání. Obec obdržela rozhodnutí o poskytnutí 
dotace na tuto akci ve výši 248.440,44 Kč, ale vzhledem ke změně dodavatele habrů byla 
cena snížena – smlouva bude na poskytnutí dotace ve výši 232.133,81 Kč. Smlouva zatím 
není připravena, ale až bude vše připraveno k podpisu, nemusíme již toto schvalovat na 
dalším zasedání zastupitelstva. 
K tomuto bodu nejsou připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO pověřuje starostu obce podpisem smlouvy č. 1210400270  
o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR na realizaci akce „Výsadba  
habrů v obci Malé Svatoňovice“, na kterou bude poskytnuta dotace ve výši 232.133,81 Kč. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 10/1-23 bylo schváleno. 
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g) SOD – výběr zhotovitele ZŠ 1. stupeň 

předkládá starosta obce 

Na realizaci akce „Zlepšení tepelně technických vlastní – Základní škola Malé Svatoňovice č.p. 
131“ bylo doručeno 6 nabídek. Jako nejvhodnější vychází nabídka spol. KERSON spol. s r.o.  

v hodnotě 8.103.097,06 Kč vč. DPH. Reference na firmu jsou dobré. 
Návrh smlouvy, kterou obdrželi členové zastupitelstva předem v materiálech, obsahuje výčet 
prací – zateplení objektu, stěny půdy a chodba, podlaha půdy, část střešního pláště nad 
tělocvičnou včetně zateplení, výplně otvorů, vytápění, vzduchotechnika, elektroinstalace, 

kotelna, osvětlení. 
Termín realizace: do 21.08.2023 – vnitřní úpravy v budově a do 31.10.2023 - případné 
ostatní stavební práce. 
Mgr. D. Orsák – co se týká fasádních prvků na budově, tam platí, že se nebude vše 
zateplovat? 

starosta – ano, zateplení se týká zadní strany budovy a části stěny, kde je tělocvična, ale celé 
průčelí se nezatepluje. Pak ve druhé etapě by mělo dojít k opravě těchto zdobných prvků – i 

velká dřevěná okna by měla projít renovací. V zadní části dojde k výměně oken. 

K tomuto bodu nejsou další připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje smlouvu o dílo mezi obcí a spol. KERSON spol. s r.o.  

na realizaci akce „Zlepšení tepelně technických vlastností – Základní škola Malé Svatoňovice  
č.p. 131“ v hodnotě 8.103.097,06 Kč vč. DPH. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 11/1-23 bylo schváleno. 
 

h) konkurz na ředitelka/ředitele MŠ - informace 

předkládá starosta obce 

Starosta předložil přítomným harmonogram prací:  
- vyhlášení konkurzu bylo schváleno (RO na zasedání 20.2.2023) 
- termín pro podání přihlášek je do 31.03.2023, 
- byla obeslaná Česká školní inspekce, Krajský úřad – musí stanovit své zástupce do konkurzní 
komise, 

- termín prvního jednání konkurzní komise, 
- vyhodnocení přihlášek, 
- pozvání uchazečů na konkurz, kteří splnili podmínky, 
- samotné konání konkurzu. 

Nástup byl měl být od 01.07.2023 s případnou součinností stávající ředitelky. 
Informace o konání konkurzu jsou zveřejněny na webu obce a v Učitelských novinách. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace k vyhlášenému konkurzu  
na ředitelku/ředitele příspěvkové organizace obce Mateřská škola Malé Svatoňovice. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 12/1-23 bylo schváleno. 
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i) změna č. 3 územního plánu - informace 

předkládá starosta obce 

Je již stanoven termín veřejného projednání po změně, kdy z návrhu vypadla spousta žádostí 
(vše, co spadá pod ZPF nám bylo z návrhu vyčleněno) – 05.04.2023 v 16 hodin v zasedací 
místnosti OÚ. 
K tomuto bodu nejsou připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace k průběhu pořizování Změny č. 3 územního 
plánu obce Malé Svatoňovice. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 13/1-23 bylo schváleno. 
 

j) ubytovna č.p. 188 – aktuální informace  

předkládá starosta obce 

K dnešnímu dni je na ubytovně 48 osob a ještě jedna přijede – z toho je 20 dětí a 6 osob 
v důchodovém věku. v pěti obecních bytech je ubytováno dalších 18 osob – z toho je 10 dětí. 
Na úhradu nákladů spojených s jejich ubytováním je čerpán příspěvek ve výši 300 Kč na 
osobu denně a smlouvy jsou podepsány do 31.03.2023. O jejich prodloužení se jedná. Žádné 
bližší informace zatím nejsou. 
Změny, které by mohly od 01.04.2023 se řeší a uvidíme, jak to bude probíhat. Prodloužení by 
mělo být do 30.06.2023. Vše se bude řešit, až budeme vědět víc. 
K tomuto bodu nejsou připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí aktuální informace ohledně ubytování uprchlíků 
v ubytovně a obecních bytech. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 14/1-23 bylo schváleno. 
 

k) dražba Strážkovice – informace k průběhu 

předkládá starosta obce 

Byla vyhlášena elektronická dražba na dlouhodobě chátrající objekt ve Strážkovicích (bývalé 
zemědělské družstvo) – vyvolávací cena byla 950.000 Kč. Obec se do dražby přihlásila, ale 
nemovitost nevydražila. Vydražil ji jiný zájemce za cenu 1.229.000 Kč. 
K tomuto bodu nejsou připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace k průběhu dražby bývalého zemědělského 
areálu ve Strážkovicích, jež vydražil jiný zájemce. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 15/1-23 bylo schváleno. 
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l) SOJH – informace ke změnám 

předkládá starosta obce 

Svazek obcí Jestřebí hory tvoří 11 obcí. Po volbách do zastupitelstev obcí došlo ke změně 
starostů v 5 členských obcích. Tím skončil předsednictví Zdeněk Špringr ze Rtyně 
v Podkrkonoší a místopředsednictví Pavel Dvořáček z Havlovic. Novým předsedou byl zvolen 
Vladimír Provazník, starosta Malých Svatoňovic, 1. místopředsedou je starosta z Libňatova, 
pan Jaroslav Pich a 2. místostarostou Bc. Stanislav Řezníček – starosta Rtyně v Podkrkonoší. 
Počítá se s tím, že v budoucnu bude předsedou SOJH Bc. Stanislav Řezníček. 
Nejsou žádné připomínky ani dotazy k tomuto bodu. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace k aktuálnímu dění ve Svazku obcí Jestřebí 
hory. 

Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 16/1-23 bylo schváleno. 
 

m) cenová nabídka – stoly na malý sál KD 

předkládá starosta obce 

Dnes byla obci předložena truhlářstvím David Kult cenová nabídka na stoly do malého sálu 
kult. klubu, které je třeba vyměnit. Týká se to 14 menších stolů a 14 větších stolů – celková 
cena činí 129.336,90 vč. DPH. 
Nejsou žádné připomínky ani dotazy k tomuto bodu. 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje cenovou nabídku truhlářství David Kult na výrobu 28 kusů 
stolů do malého sálu kulturního klubu v hodnotě 129.336,90 Kč vč. DPH.  

Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 17/1-23 bylo schváleno. 
 

n) informace z obce 

starosta obce seznámil přítomné s plánovanými akcemi v obci: 

- termín veřejného projednávání Programu rozvoje obce na období 2023 - 2030 je středa 
15.3.2023, v zasedací místnosti OÚ – jednání povede Mgr. K. Turek ml.; 

- Vítání jara 25.03.2023 – pořádá RC Žaltmánek; 

- výstava Velikonoce u Studánky od 01.04. do 10.04.2023; 

- jarní úklid – sobota 01.04.2023, sraz v 9:00 hodin – úklid v Mariánském sadu; 

- Memoriál Ivany Valnohové 22.04.2023 na fotbalovém hřišti; 
- Pálení čarodějnic v neděli 30.04.2023, hraje hudební skupina Sirius; 
- Burza rostlin – 13.05.2023; 

- kino – 23.03.2023. 

 

Bc. M. Geregová – nefunguje rozhlas v některých částech obce. 
starosta – rozhlas nejde nikde, nyní ho nepoužíváme, protože hodně hlásičů je nefunkčních. 

Informace jsou na vývěskách, na webu obce a v aplikaci Munipolis. 

Mgr. D. Orsák – v Hornické ulici, pod zahradníkem je vykopaná díra. Občané se ptají proč. 
starosta – byla tam porucha na vodovodu, docházelo k únikům vody. Už je to opravené a 
následně bude zasypáno štěrkem a zaasfaltováno. 
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M. Pelcová – cesta v ulici Pod Polskem je ve velmi špatném stavu, kanály jsou dočasně 
zavezené, protože jde bláto do čističky a všechno teče na cestu. 
starosta – je špatné počasí, všude je hodně bláta, nedá se nic moc dělat. Musí se zavést 
štěrkem, až se zlepší počasí a cesta vyschne. Zatím se tam staví, jezdí zde spousta těžké 
techniky. Další stavebníci začnou stavět během letošního roku. Musí se to ještě chvíli 
vydržet. Zkusíme s tím něco udělat, až to vyschne. 

Nejsou žádné další dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace o dění v obci. 

Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 18/1-23 bylo schváleno. 
 

7. Rozpočtové opatření č. 2/2023 

předložila R. Špeldová 

V rozpočtovém opatření máme zohledněné na příjmové a výdajové stránce navýšení  
o částku 1.824.540 Kč. Jedná se o stránku příjmovou i výdajovou ohledně výpočtu daně 
z příjmu právnických osob.  
V příjmové a výdajové části pak dochází k navýšení na paragrafu 6221 – pomoc ukrajinským 
spoluobčanům, o 2.578.500 Kč a 977.400 Kč. 
Dále dochází k malým přesunům mezi položkami. 
O 400.000 Kč se zvyšuje na výdajové části zde zmiňovaný amfiteátr, bude docházet 
k dokončení realizace.  
O 200.000 Kč se zvyšují výdaje v oblasti kultury (dovybavení obřadní síně), o 100.000 Kč 
v oblasti místní správy (nábytek, počítač). 
Nejsou žádné připomínky ani dotazy k tomuto bodu. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2023. Rozpočtovým opatřením 
dojde v souladu s ustanovením § 16 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech  
územních rozpočtů, k navýšení příjmové části rozpočtu o 4.872.240,00 Kč, navýšení výdajové 
části rozpočtu o 8.601.576,90 Kč a k navýšení potřeby financování o částku 3.729.336,90 Kč. 
Hlasováno o návrhu: pro: 13 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 

Usnesení č. 19/1-23 bylo schváleno. 
 

7. Diskuse a závěr 

Nikdo z přítomných se nepřihlásil k diskuzi. 

 

Jednání bylo ukončeno v 19:40 hodin. 

Zápis byl vyhotoven a podepsán dne: 20.3.2023 

Zapsala: J. Goldmannová 

 

  Vladimír Provazník v. r.           Mgr. Kateřina Vítová v. r.        Mgr. David Orsák v. r. 

   starosta obce                ověřovatelé zápisu 

 
 

Pozn.:  Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle zákona č.101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů, v platném znění. 


